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Beantwoording technische vragen 

Vergadering   Commissievergadering  Datum 2-okt-23 

Vragensteller   Hugo Endeman, VVD 

Agendapunt/onderwerp Harmonisatie subsidies Kulturhusen  

Eenheid   Maatschappelijke Ondersteuning 

Contactpersoon  Loekie de Vries 

Contactgegevens  l.devries@dalfsen.nl  

    0529 - 43 89 22 

 

Technische vragen: 

Vraag:  

Zijn de prijzen voor verhuur van ruimtes/zalen de afgelopen jaren geïndexeerd? 

Antwoord: 

Voor het harmonisatiemodel heeft Onze Gebouwen gebruik gemaakt van de cijfers van 2022. Het is 

niet onderzocht of de prijzen geïndexeerd zijn. Dit was overigens ook geen onderdeel van de 

onderzoeksopdracht.   

Vraag:  

Minimaal 70% van de in te kopen producten zijn het zelfde en kunnen daardoor voordeliger worden 

ingekocht als de Kulturhusen dit samen doen bij 1 leverancier. Onze gebouwen denkt dat collectief 

inkopen geen optie is, hoe denkt u hier over? 

Antwoord:  

Inkoopbeleid van de Kulturhusen is een onderdeel van het ondernemerschap van de Kulturhusen. Als 

gemeente hebben we gekozen de verantwoordelijkheid en het ondernemerschap bij de lokale 

besturen neer te leggen. Als er voordelen van collectief inkopen zijn, is het aan de besturen van de 

Kulturhusen onderling om hier samen een keuze in te maken.  

 

Vraag:  

Zijn de verkoop prijzen in de horeca de afgelopen jaar ook geïndexeerd? Kijk alleen al naar de hogere 

inkoop prijzen van bijvoorbeeld bier.  

Antwoord:  

De verantwoordelijkheid voor de prijsbepaling ligt primair bij het Kulturhus. Of de horecaprijze wel of 

niet geïndexeerd zijn, valt buiten de scope van de onderzoeksopdracht.  

 

Vraag:  

Er wordt aangegeven in het onderzoek dat er meer winst te behalen valt door het organiseren van 

evenementen, maar is hier wel ruimte voor binnen de Kulturhusen? 
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Antwoord:  

Volgens de onderzoekers is er nog ruimte, vanuit de kulturhusen zijn geen signalen gekomen dat dit 

niet zou kunnen. 

 

Vraag:  

Is het uitbesteden van de schoonmaak niet goedkoper als we dit als collectief gaan inkopen voor alle 

Kulturhusen? 

Antwoord:  

Zoals eerder aangegeven valt het ondernemerschap (waaronderschoonmaak en personeel) onder de 

verantwoordelijkheid van de Kulturhusen. We zien hiervoor geen rol voor de gemeente.  

 

Vraag:  

Is de gemeente als eigenaar van de panden niet verantwoordelijk voor de DMJOP? 

Of is er afgesproken dat de Kulturhusen hier verantwoordelijk voor zijn? 

Antwoord:  

Opstellen en uitvoeren van een DMJOP valt onder de verantwoordelijkheid van de eigenaar van een 

gebouw. De gemeente is op dit moment eigenaar van twee Kulturhusen (de Spil en De Mozaïek). 

Waarbij de kanttekening dat de raad in de Kadernota 'Kulturhusgebouwen, reuring in de kernen' 

heeft besloten dat de gebouwen in het bezit zijn (of komen) van een vertegenwoordiging van de 

lokale gemeenschap (denk aan een stichtingsbestuur).  

 

Vraag:  

Er werd ook gesproken over zonnepanelen op de daken. Is de gemeente hier de eigenaar van? 

Antwoord:  

Zonnepanelen zijn eigendom van de gebouweigenaar. 

 

Vraag:  

Als bijvoorbeeld de trefkoele vol zit wordt er dan doorverwezen naar bijvoorbeeld de Wiekelaar waar 

nog wel ruimte kan zijn om te sporten? 

Antwoord: 

De Kulturhusen hebben goed onderling contact en er wordt doorverwezen naar elkaar. 

 


